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                                        P R O T O K Ó Ł      Nr  X/19 

                          z Sesji Sejmiku Województwa Podlaskiego 

                                        z dnia 18 czerwca 2019 r. 

 

 

 

  Obradom przewodniczył Przewodniczący Sejmiku – Bogusław Dębski. 

W chwili rozpoczęcia obrad odnotowano obecność 25 Radnych. Lista obecności 

stanowi załącznik do oryginału niniejszego protokołu. 

 

Punkt 1 – Otwarcie sesji. 

 Przewodniczący Sejmiku Bogusław Dębski powitał wszystkich zebranych i 

otworzył obrady X Sesji Sejmiku Województwa Podlaskiego.  

 

Punkt 2 – Przyjęcie porządku obrad. 

 Do proponowanego porządku obrad,  oprócz aneksu, wprowadzono  

następujące zmiany: 

- wprowadzono punkt 18 e: Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu województwa podlaskiego 

poszczególnym gminom z terenu woj. podlaskiego na realizację zadań istotnych dla 

sołectw w ramach Programu odnowy wsi województwa podlaskiego (głosowanie 

jawne – 23 głosy za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się), 

- wprowadzono punkt 18 f: Rozpatrzenie projektu obwieszczenia Sejmiku 

Województwa Podlaskiego w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w 

sprawie przyjęcia Statutu Województwa Podlaskiego (głosowanie jawne – 25 głosów 

za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się), 

- wprowadzono punkt 18 g: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi z dnia 

23 kwietnia 2019 r. na działania Podlaskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w 

Białymstoku dotyczące organizacji zatoki autobusowej na drodze wojewódzkiej nr 

668 (głosowanie jawne – 23 głosy za, 0 przeciwnych, 1 wstrzymujący się), 

- wprowadzono punkt 18 h: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozstrzygnięcia 

petycji dotyczącej uzupełnienia składu Zarządu Województwa Podlaskiego o 

przedstawiciela Suwałk (głosowanie jawne – 21 głosów za, 1 przeciwny, 1 

wstrzymujący się), 

- wprowadzono punkt 18 i: Rozpatrzenie zbiorczej informacji o petycjach 

rozpatrzonych przez Sejmik Województwa Podlaskiego w 2018 r. (głosowanie jawne 

– 23 głosy za, 0 przeciwnych, 1 wstrzymujący się). 
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 Następnie Radni, również w głosowaniu jawnym, przy 23 głosach za, braku 

przeciwnych oraz wstrzymujących się przyjęli całość porządku obrad wraz z 

wprowadzonymi zmianami. 

 

Punkt 3 – Przyjęcie protokołu z IX Sesji Sejmiku.  

 Radni nie wnosili uwag do niniejszego protokołu i w głosowaniu jawnym, przy 

24 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się przyjęli go. 

 

Punkt 4 – Rozpatrzenie wniosku Marszałka Województwa Podlaskiego w 

sprawie odwołania Skarbnika Województwa Podlaskiego. 

 W tej części obrad przystąpiono do procedowania nad odwołaniem Skarbnika 

Województwa Podlaskiego. 

 Radny Jarosław Dworzański zaproponował, aby przenieść realizację  tego 

punktu po dyskusji na temat wykonania budżetu, tak, aby aktualnie urzędujący 

Skarbnik mógł wziąć udział w tejże dyskusji. Jednakże Marszałek Artur Kosicki 

wyjaśnił, iż na Sali obecna jest Łucja Jabłońska – Dyrektor Departamentu Finansów, 

która na tę chwilę przejmie obowiązki Skarbnika.  

 Przewodniczący Bogusław Dębski zwrócił się z prośbą o zgłaszanie 

kandydatur do Komisji  Skrutacyjnej. 

 Marszałek Artur Kosicki zaproponował, aby Komisja ta liczyła 5 osób, a ze 

swej strony zgłosił kandydatury: 

- Radnego Romualda Łanczkowskiego 

- Radnej Jadwigi Zabielskiej 

- Radnego Sebastiana Łukaszewicza. 

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. Ze względu na to, iż innych 

kandydatur nie zgłoszono, postanowiono, iż Komisja Skrutacyjna będzie pracowała w 

3-osobowym składzie.  

Radni wyrazili zgodę na takie rozwiązanie, oddając w głosowaniu jawnym 15 głosów 

za, 2 przeciwne i 4 wstrzymujące się. 

 Następnie Radny Romuald Łanczkowski – Przewodniczący Komisji 

Skrutacyjnej objaśnił zasady głosowania tajnego, po czym Komisja przystąpiła do 

przeprowadzenia głosowania. 

 Po dokonaniu obliczeń wyników, Radny Romuald Łanczkowski odczytał 

zebranym Protokół Komisji Skrutacyjnej, zgodnie z którym za odwołaniem 

Skarbnika Województwa Podlaskiego głosowało 15 Radnych, 9 było 

przeciwnych, 1 wstrzymał się od głosowania. 

 Sejmik podjął       U C H W A Ł Ę   Nr  X/102/19. 
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(Karty do głosowania tajnego oraz Protokół Komisji Skrutacyjnej  stanowią załącznik 

do oryginału niniejszego protokołu). 

 

Marszałek Województwa Artur Kosicki, Przewodniczący Sejmiku Bogusław Dębski 

oraz wszyscy Radni po raz kolejny złożyli podziękowania Skarbnikowi Województwa 

Henrykowi Gryko za wieloletnią pracę na rzecz samorządu województwa. 

 

Punkt 4 a – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustanowienia Odznaki Honorowej Województwa Podlaskiego, ustalenia jej 

wzoru, zasad i trybu przyznawania oraz noszenia. 

 Projekt uchwały przedstawił Marszałek Artur Kosicki, omawiając propozycje 

zmian w uchwale, które polegałyby m.in. na dopisaniu do wnioskodawców kościołów 

i związków wyznaniowych, organizacji pozarządowych, a także  wskazaniu 

określonych terminów na składanie  wniosków do Komisji Odznaki.  

 Radny Bogdan Dyjuk zainteresował się, jakie regulacje zostaną wprowadzone 

jeżeli chodzi o ilość przyznanych odznak w ciągu roku i na jakiej zasadzie zostanie 

dokonany wybór przy większej liczbie propozycji.  

 Marszałek Artur Kosicki wyjaśnił: „Nie oceniałbym tego  przez pryzmat 

matematyki. Nie chcę dyskutować o tym ile, a raczej kto. Staramy się, aby osoby  

wskazane przyjęte zostały przez aklamację, tak więc nie ma powodów do obaw.” 

 Wiceprzewodniczący Sejmiku Marek Komorowski podkreślił: „Popieram 

stanowisko Marszałka. Nie możemy limitować osób zasłużonych dla województwa. 

Jest Komisja, która to oceni.” 

 Następnie Radni, w głosowaniu jawnym, przy 20 głosach za, 0 przeciwnych i 3 

wstrzymujących się podjęli 

                                       U C H W A Ł Ę    Nr  X/103/19. 

 

Punkt 4 b – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Województwa Podlaskiego na lata 2018-2041. 

 Projekt uchwały przedstawiła Łucja Jabłońska – Dyrektor Departamentu 

Finansów UMWP. 

 Radni nie zgłaszali uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 

przy 19 głosach za, 0 przeciwnych i 3 wstrzymujących się podjęli 

                                        U C H W A Ł Ę    Nr  X/104/19. 

 

Punkt 5 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

województwa podlaskiego na 2019 r. 
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 Projekt uchwały przedstawiła Łucja Jabłońska – Dyrektor Departamentu 

Finansów UMWP. 

 Radny Stefan Krajewski podkreślił, iż w projekcie uchwały nie znalazł żadnej 

wzmianki dotyczącej  przebudowy drogi wojewódzkiej Mężenin – Łomża, o której to 

informował Poseł Krzysztof Jurgiel podczas spotkań w powiecie zambrowskim.  

 Natomiast Radny Bogdan Dyjuk nawiązał do zapisów zawartych w 

autopoprawce dotyczących przeznaczenia 300 tys. zł na opracowanie dokumentacji 

ścieżki rowerowej wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 672 i zwrócił się z zapytaniem, czy 

analizowano przebieg tej ścieżki i co spowodowało, że wybrano akurat  ten wzdłuż 

drogi wojewódzkiej.  

 Do obu wypowiedzi odniósł się Marszałek Artur Kosicki, który poinformował, iż 

wspomniane 300 tys. zł przeznaczone jest na dokumentację, natomiast dokładne 

wytyczanie przebiegu ścieżki będzie dopiero kolejnym etapem tego przedsięwzięcia. 

Co do kwestii poruszanej przez Radnego S. Krajewskiego, Marszałek Artur Kosicki 

poinformował, że droga Mężenin – Łomża będzie modernizowana. 

 Po dyskusji, Radni, w głosowaniu jawnym, przy 18 głosach za, 3 przeciwnych i 

4 wstrzymujących się podjęli 

                                       U C H W A Ł Ę     Nr  X/105/19. 

 

Punkt 6 – Rozpatrzenie raportu o stanie województwa podlaskiego za 2018 r. 

 W związku z tym, iż powyższy raport został przedstawiony szczegółowo 

podczas posiedzeń Komisji Sejmiku, Radni uznali, że nie ma potrzeby ponownej jego 

prezentacji w czasie sesji.  

 Przewodniczący Sejmiku Bogusław Dębski zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczących wszystkich Komisji Sejmiku o przedstawienie opinii w powyższej 

sprawie. Przewodniczący Komisji odczytali opinie poszczególnych Komisji. 

 Radni nie wyrazili chęci udziału w dyskusji, zarządzonej przez 

Przewodniczącego Bogusława Dębskiego. 

 Następnie Radny Romuald Łanczkowski – Przewodniczący Komisji Statutowo-

Regulaminowej przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania  

Zarządowi  Województwa Podlaskiego. 

 Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu uchwały i w głosowaniu 

jawnym, przy 15 głosach za, 1 przeciwnym i 9 wstrzymujących nie udzielili wotum 

zaufania Zarządowi Województwa Podlaskiego,  podejmując jednocześnie 

                                        U C H W A Ł Ę   Nr  X/106/19 

 

 Po podjęciu uchwały Przewodniczący Sejmiku Bogusław Dębski ogłosił 

przerwę w obradach do godziny 15.00. 
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 Radny Karol Pilecki zgłosił wniosek przeciwny podkreślając, iż jest to wniosek 

formalny. Swój sprzeciw wyraził również Radny Jacek Piorunek. 

 Po   upływie czasu przeznaczonego na przerwę Przewodniczący Sejmiku 

Bogusław Dębski poinformował, iż przerwa w obradach została przedłużona do 

godziny 19.30. 

 

 Po przerwie i wznowieniu obrad przystąpiono do realizacji kolejnych punktów 

porządku obrad. 

 

Punkt 7 – Rozpatrzenie sprawozdania rocznego z wykonania planów 

finansowych samodzielnych zakładów opieki zdrowotnej, samorządowych 

instytucji kultury oraz samorządowych osób prawnych województwa  

podlaskiego za 2018 r. 

 W tej części obrad głos zabrali: Dominik Maślach – Dyrektor Departamentu 

Zdrowia UMWP, który pokrótce omówił część sprawozdania dotyczącą ochrony 

zdrowia oraz Agata Puchalska – p.o. Dyrektora Biura Kultury, która również w kilku 

zdaniach przedstawiła część sprawozdania dotyczącą samorządowych instytucji 

kultury. 

 Radni nie wnosili uwag, ani wniosków. 

Następnie Marszałek Artur Kosicki zgłosił wniosek formalny o uzupełnienie porządku 

obrad o punkt 8 a w brzmieniu: Powołanie Skarbnika Województwa Podlaskiego.  

Radni przyjęli powyższy wniosek w głosowaniu jawnym, oddając 21 głosów za, 3 

przeciwne i 2 wstrzymujące się.  

 

Punkt 8 – Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego województwa podlaskiego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu za 2018 r. oraz w sprawie absolutorium dla Zarządu 

Województwa Podlaskiego za 2018 r. 

 Sprawozdania powyższe wraz z opinią biegłego rewidenta oraz opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej pokrótce  omówiła Łucja Jabłońska – Dyrektor 

Departamentu Finansów UMWP.  

 Następnie Przewodniczący Komisji Sejmiku przedstawili opinie swoich Komisji 

w powyższych kwestiach. 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Sejmiku – Maciej Żywno odczytał opinię 

Komisji Rewizyjnej oraz wniosek Komisji w sprawie absolutorium. 

 Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku dotyczącego 

absolutorium przedstawił Przewodniczący Sejmiku – Bogusław Dębski. 

 W dyskusji głos zabrali: 
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 Radny Jacek Piorunek stwierdził: „Mam pytania dotyczące mienia 

województwa. Przede wszystkim – jak wygląda substancja firmy PKS Nova, która 

odziedziczyła po PKS-ach spory majątek? O ile ten majątek się zmniejszył i jakie były 

kierunki wyprzedaży? Ponadto chciałbym zapytać o  Ośrodek Śniadecja w 

Rajgrodzie. Od kilkunastu lat nieruchomość ta nie może doczekać się jakiegokolwiek 

przeznaczenia. Jest to 4,5 ha w lesie totalnej ruiny, której utrzymanie kosztuje 

województwo ok. 100 tys. zł rocznie. Czy Zarząd pochyla się nad tym? Czy były 

jakieś rozmowy dotyczące przeznaczenia tej nieruchomości?” 

 Marszałek Artur Kosicki wyjaśnił: „W tej chwili możemy rozmawiać o stanie 

nieruchomości za 2018 r. Na razie kończymy analizę, jeżeli chodzi o możliwości 

finansowe oraz techniczno-prawne naszych nieruchomości. Jeżeli chciałby Pan 

otrzymać informację o stanie mienia sprzed lat, oczywiście przedstawimy ją Panu.” 

 Przewodniczący Sejmiku Bogusław Dębski zaproponował, aby ze względu na 

to, iż kwestie te są sprawą świeżą dla obecnego Zarządu, może Komisja 

Infrastruktury Sejmiku zajęłaby się tą kwestią i przedstawiła przepływy w mieniu.  

             Wystąpienia Klubowe: 

Radny Marek Komorowski (Klub PiS): „Dzisiejsza sesja jest jedną z ważniejszych, po 

nowelizacji przepisów prawnych dotyczących samorządów bardzo istotną. Uczymy 

się tu pewnych rzeczy. Po raz pierwszy wystąpiła sprawa raportu o stanie 

województwa zakończona uchwałą w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi.  

Musimy powiedzieć, że jesteśmy tu trochę w kuriozalnej sytuacji. Zarząd, nad 

którego działalnością debatujemy został wybrany w grudniu 2018 r. To powoduje, że 

za budżet, jak i wotum zaufania odpowiada on w 0,75 %. A w 94 % jest to kwestia 

poprzedniego Zarządu. Ale konsekwencje są dla obecnego Zarządu. W imieniu 

Klubu PiS oświadczam, że Klub będzie głosował za udzieleniem absolutorium 

Zarządowi. Trzeba tu jednak wskazać kilka kwestii. 

W poprzedniej kadencji uczestniczyłem w uchwalaniu budżetu. Ja i moi koledzy z 

Klubu głosowaliśmy przeciwko temu budżetowi, dlatego, że nie podobały się nam 

akcenty, na które postawiono przy jego uchwalaniu.  Niemniej jednak teraz jesteśmy 

w takiej sytuacji, że musimy bronić tego budżetu. Opinie Regionalnej Izby 

Obrachunkowej są pozytywne, ale nawet gdyby ten budżet był uchwalony w innej 

formie, opinia RIO również byłaby pozytywna, bo RIO ocenia po prostu 

rachunkowość. 

Trzeba oczywiście zwrócić uwagę na zadłużenie ogółem – mamy tu kwotę 127 mln 

zł. Nie wygląda to tak tragicznie, chociaż wesoło też nie jest, ponieważ dochody 

podatkowe, na których bazujemy przy realizacji budżetu są najniższe w kraju. To jest 

też najmniejsza pozycja, jeżeli chodzi o wydatki na 1 mieszkańca. 

Przed Skarbnikiem, którego za moment wybierzemy będzie stało duże zadanie. 

Dotychczas kończyliśmy poszczególne lata z różnymi wynikami budżetowymi, za rok 

2018 mamy najwyższy deficyt budżetowy w kwocie globalnej. Mam nadzieję, że 

sobie poradzimy i zahamujemy tę tendencję, która pojawiła się w 2018 r. Pomimo 

tych wszystkich zastrzeżeń, o których mówiliśmy w poprzedniej kadencji przy 
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uchwalaniu budżetu, pomimo tych zagrożeń, w imieniu Klubu PiS zgłaszam wniosek 

o udzielenie absolutorium Zarządowi Woj. Podlaskiego.” 

 

Radny Karol Pilecki (Klub KO): „Jesteśmy dzisiaj na szczególnej sesji, która tak 

naprawdę zdarza się raz na 5 lat, ponieważ to na dzisiejszej sesji większościowy 

Klub PiS będzie głosował za absolutorium dla Zarządu opozycji. Faktem jest, że za to 

absolutorium za rok 2018 każdy z Zarządów ponosi jakąś odpowiedzialność. 

Nie będę tu perorował na temat kwestii prawnych, zwrócę jedynie uwagę na kwestie 

inwestycji woj. podlaskiego i tego, dzięki czemu w przyszłości ten deficyt samorządu 

możemy obniżać. To są zdecydowanie inwestycje w infrastrukturę drogową, coś, co 

pozwoli nam na pozostawienie podatków w woj. podlaskim.  

Cieszy mnie wypowiedź Radnego Marka Komorowskiego, że będzie głosował za 

udzieleniem absolutorium. My tutaj chcielibyśmy pozwolić na swobodną ocenę 

większościowego Klubu PiS dla Zarządu opozycji i w tym głosowaniu nie będziemy 

głosować przeciwko, po prostu wstrzymamy się od głosu.” 

 

Radny Stefan Krajewski (Klub PSL): „Radni Klubu PiS są mistrzem w 

przekłamywaniu prawdy. Nawet Radny Komorowski wszystko ocenił źle, a na koniec  

mówi, że będzie głosował za absolutorium. Dlaczego? Bo absolutorium rodzi 

konsekwencje dla obecnego Zarządu, a nie dla byłego.  

To z tej mównicy Przewodnicząca Klubu Radnych PiS – Pani Elżbieta Kaufman-

Suszko co roku wylewała wiadro pomyj na Zarząd, na Radnych. Wszystko było źle, 

wszystko było niedobrze, a wskaźniki są, jakie są, widzimy. 

Klub PSL wstrzyma się od głosu w tym głosowaniu. Skoro Klub PiS tak często chciał 

oceniać budżet, tak często mówił, jak jest źle, dzisiaj mówi, że mimo tego, że jest tak 

źle, to jest tak dobrze, czekamy więc jak oceni poprzedni Zarząd, skoro chce 

przyznać nam rację, że budżet został dobrze zrealizowany. 

Zobaczymy, jak wy poradzicie sobie z inwestycjami drogowymi. Mieliście recepty, 

będąc w opozycji, co trzeba robić. Potraficie robić tylko jedną rzecz – przyjść, 

wymienić doświadczonych dyrektorów i pracowników na nowe osoby, które dopiero 

zaczynają pracę w samorządzie. Życzę im jak najlepiej, ale efektów długo nie 

będzie.” 

 

 Po wystąpieniach klubowych głos zabrali: 

 Przewodniczący Sejmiku Bogusław Dębski nawiązał do wypowiedzi Radnego 

Jacka Piorunka dotyczącej kwestii łączenia spółek PKS i obecnej sytuacji PKS Nova i 

podkreślił, iż cieszy się, że jednak te spółki zostały połączone. 

 Marszałek Artur Kosicki zwrócił uwagę, iż ta część obrad została już 

zrealizowana, po czym poprosił o przejście do głosowania nad zatwierdzeniem 

sprawozdania finansowego oraz absolutorium. 
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 Radny Jacek Piorunek podkreślił: „Pan Marszałek może nie mieć tu jeszcze 

doświadczenia, ale my tu już dyskutujemy 20 lat i musimy dyskutować nad mieniem, 

finansami itd. Chciałbym nawiązać do wypowiedzi Radnego Komorowskiego, który 

nazywa kuriozum to, że wotum zaufania udziela się jedynie w niewielkim procencie 

obecnemu Zarządowi, a w ponad 90 % poprzedniemu. Kuriozum to jest to, że takie 

prawo zostało przez wasz rząd na kolanie napisane. Bo to jest rzeczywiście chore. 

My nie byliśmy przeciwni, my się wstrzymaliśmy. Kuriozum to jest przystępowanie do 

tak ważnego punktu nie mając 16 głosów. Proszę nas za to nie winić.” 

 Wiceprzewodniczący Sejmiku Marek Komorowski stwierdził: „Trzeba sobie 

jasno powiedzieć, że musimy po was posprzątać. Nie jesteście przygotowani na 

dzisiejszą sesję i na debatę o wotum zaufania. W waszych wystąpieniach klubowych 

nie padły żadne konkrety i  robicie łaskę, że wstrzymacie się od głosowania nad 

swoim własnym budżetem.” 

 Marszałek Artur Kosicki zaapelował o zakończenie dyskusji i przejście do 

głosowania. 

Radni, w głosowaniu jawnym, przy 16 głosach za, 0 przeciwnych i 9 wstrzymujących 

się zatwierdzili sprawozdanie finansowe woj. podlaskiego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu, podejmując jednocześnie 

                                        U C H W A Ł Ę      Nr  X/107/19. 

Następnie, również w głosowaniu jawnym, przy 16 głosach za, 0 przeciwnych i 10 

wstrzymujących się udzielili absolutorium Zarządowi Woj. Podlaskiego, podejmując 

jednocześnie 

                                         U C H W A Ł Ę    Nr  X/108/19. 

 

Punkt 8 a – Powołanie Skarbnika Województwa Podlaskiego. 

 W kolejnej części obrad głos zabrał Marszałek Artur Kosicki, który zgłosił 

kandydaturę Pawła Jungermana na Skarbnika Województwa Podlaskiego. 

Marszałek A. Kosicki przedstawił krótką charakterystykę kandydata oraz podkreślił, iż 

Pan Paweł Jungerman posiada bardzo bogate doświadczenie na płaszczyźnie 

finansów publicznych oraz doświadczenie, a to daje rękojmię, że jest odpowiednim 

kandydatem na stanowisko Skarbnika Województwa Podlaskiego. 

Innych kandydatur nie zgłoszono. 

 W odpowiedzi na zapytanie zgłoszone przez Radnego Jarosława 

Dworzańskiego, Paweł Jungerman stwierdził, iż stanowisko Skarbnika Województwa 

to dla niego nowe i ważne doświadczenie, zarówno zawodowe, jak i osobiste.  

 Do Komisji Skrutacyjnej Marszałek Artur Kosicki zgłosił następujące 

kandydatury: 

- Radna Aleksandra Szczudło 

- Radny Romuald Łanczkowski 
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- Radny Sebastian Łukaszewicz. 

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę. Innych kandydatur nie zgłoszono. 

Radni zaakceptowali skład Komisji Skrutacyjnej w głosowaniu jawnym, oddając 20 

głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się. 

Po przeprowadzeniu głosowania tajnego i dokonaniu obliczeń, Radna Aleksandra 

Szczudło – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała Protokół Komisji, zgodnie 

z którym Paweł Jungerman otrzymał 24 głosy za i 2 głosy przeciwne. 

Sejmik powołał Pawła Jungermana na Skarbnika Województwa Podlaskiego , 

podejmując jednocześnie 

                                     U C H W A Ł Ę    Nr  X/109/19. 

(Karty do głosowania tajnego oraz Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowią załącznik 

do oryginału niniejszego protokołu). 

 

Punkt 9 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy oddania 

nieruchomości położonej w Suwałkach przy ul. Szpitalnej w użytkowanie na 

czas nieoznaczony. 

 Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 

23 głosach za, 0 przeciwnych i 1 wstrzymującym się podjęli 

                                       U C H W A Ł Ę    Nr  X/110/19. 

 

Punkt 10 – Rozpatrzenie informacji o wnioskach i rekomendacjach zawartych w 

Raporcie Rocznym z realizacji Strategii Rozwoju Województwa Podlaskiego do 

roku 2020. 

 Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej uwag. 

 

Punkt 11 – Rozpatrzenie informacji dotyczącej stanu wdrażania Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2014-2020. 

 Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej uwag.  

 

Punkt 12 – Rozpatrzenie informacji w sprawie realizacji Kontraktu 

Terytorialnego dla Województwa Podlaskiego. 

 Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej uwag.  
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Punkt 13 – Rozpatrzenie informacji dotyczącej raportu Ocena zasobów pomocy 

społecznej w województwie podlaskim w 2018 r. 

 Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej uwag.  

 

Punkt 14 – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

nadania statutu Szpitalowi Woj. w Łomży. 

 Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 

23 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się podjęli 

                                    U C H W A Ł Ę   Nr  X/111/19. 

 

Punkt 15 – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

nadania statutu Woj. Ośrodkowi Profilaktyki i Terapii Uzależnień w Łomży. 

 Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 

24 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się podjęli 

                                     U C H W A Ł Ę    Nr  X/112/19. 

 

Punkt 16 – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

wyboru przedstawicieli do składów rad społecznych działających w sp zoz. 

 Projekt uchwały wraz z autopoprawkami przedstawił Członek Zarządu 

Województwa Marek Malinowski. 

 Radny Karol Pilecki zwrócił uwagę: „Rozmawialiśmy, żeby dopisać tam 

jeszcze kandydatury Radnego Macieja Żywno i Radnej Anny Naszkiewicz.” 

 Członek Zarządu Marek Malinowski stwierdził: „W tej chwili są to maksymalne 

składy rad.” 

 Radny Maciej Żywno zapytał, czy w takim razie  ustalenia poczynione podczas 

posiedzenia Komisji Zdrowia są już nieaktualne. 

 Do tej wypowiedzi odniósł się Marszałek Artur Kosicki, który stwierdził, iż nie 

była to konkretna umowa, a jedynie rozmowy.  

Radni, w głosowaniu jawnym, przy 19 głosach za, 1 przeciwnym i 2 wstrzymujących 

się podjęli 

                                  U C H W A Ł Ę    Nr  X/113/19. 

 

Punkt 17 – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

wyboru przedstawicieli do składu Rady Społecznej działającej w Woj. Stacji 

Pogotowia Ratunkowego w Łomży. 
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 Radny Jacek Piorunek zgłosił wniosek o uwzględnienie w składzie w/w Rady 

kandydatury Cezarego Kisiela z Łomży. 

 Dyrektor Departamentu Zdrowia Dominik Maślach zauważył, iż proponowany 

w projekcie skład Rady to 5 osób i tyle właśnie określa statut Stacji. 

 Członek Zarządu Województwa Marek Malinowski zwrócił się z zapytaniem, 

czy kandydat zgłoszony przez Radnego J. Piorunka złożył i podpisał odpowiedni 

formularz, na co Radny Jacek Piorunek odpowiedział, iż złoży niezwłocznie po 

wybraniu go do w/w Rady. 

 Wówczas zabrał głos radca prawny UMWP Andrzej Mieszkowski, który 

poproszony o opinię w powyższej kwestii stwierdził: „Nie widzę podstaw do 

głosowania skoro formalnie kandydatura nie została zgłoszona.” 

Radni, w głosowaniu jawnym, przy 15 głosach za, 1 przeciwnym i 3 wstrzymujących 

się podjęli 

                                      U C H W A Ł Ę    Nr  X/114/19. 

 

Punkt 18 – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

wyboru przedstawicieli do składów rad społecznych działających w Ośrodku 

Rehabilitacji w Suwałkach i w Woj. Ośrodku Profilaktyki i Terapii Uzależnień w 

Łomży. 

 Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 

18 głosach za, 1 przeciwnym i 3 wstrzymujących się podjęli 

                                        U C H W A Ł Ę   Nr X/115/19. 

 

Punkt 18 a – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

wyboru przedstawicieli do składu rady społecznej działającej w Woj. Stacji 

Pogotowia Ratunkowego w Suwałkach. 

 Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 

19 głosach za, 1 przeciwnym i 2 wstrzymujących się podjęli 

                                        U C H W A Ł Ę    Nr  X/116/19. 

 

Punkt 18 b – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli 

do składów rad społecznych działających w Szpitalu Woj. w Suwałkach, 

Specjalistycznym Psychiatrycznym ZOZ w Suwałkach oraz w Zespole Opieki 

Paliatywnej w Suwałkach. 

 Radny Jerzy Leszczyński zgłosił do Rady Szpitala Wojewódzkiego w 

Suwałkach kandydaturę Radnego Bogdana Dyjuka, natomiast Radny Karol Pilecki 

zgłosił do tego samego Szpitala kandydaturę Radnej Anny Naszkiewicz.  
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 Dyrektor Departamentu Zdrowia Dominik Maślach poinformował, iż 

maksymalny skład tej Rady wynosi 15 osób, także istnieje  możliwość dopisania 

kolejnych kandydatów. 

 Radna Anna Naszkiewicz poinformowała dodatkowo, iż zarówno ona, jak i 

Radny B. Dyjuk złożyli i podpisali  stosowne formularze.  

 Marszałek Artur Kosicki w imieniu Zarządu Województwa wyraził zgodę na 

uwzględnienie w składzie Rady Szpitala Woj. w Suwałkach zgłoszonych kandydatur.  

Radni, w głosowaniu jawnym, przy 21 głosach za, 0 przeciwnych i 1 wstrzymującym 

się podjęli 

                                        U C H W A Ł Ę    Nr  X/117/19. 

 

Punkt 18 c – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania projektu 

rozporządzenia Ministra Infrastruktury dot. pozbawienia dróg kategorii dróg 

krajowych. 

 Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 

22 głosach za, 0 przeciwnych i 1 wstrzymującym się podjęli 

                                      U C H W A Ł Ę    Nr  X/118/19. 

 

Punkt 18 d – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

zasad udzielania stypendiów uczniom za szczególne osiągnięcia w nauce w 

ramach Regionalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i 

Młodzieży Woj. Podlaskiego.  

 Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 

23 głosach za, 0 przeciwnych i 1 wstrzymującym się podjęli 

                                     U C H W A Ł Ę   Nr  X/119/19. 

 

Punkt 18 e – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej z budżetu województwa podlaskiego 

poszczególnym gminom z terenu woj. podlaskiego na realizację istotnych 

zadań dla sołectw w ramach Programu odnowy wsi woj. podlaskiego. 

 Marszałek Artur Kosicki przypomniał, iż projekt w/w uchwały został ponownie 

skierowany pod obrady Sejmiku, ponieważ Zarząd Województwa przychylił się do 

wniosku Komisji Rolnictwa i zrealizował zgłoszony przez Członków tejże Komisji 

wniosek.  

 Radny Stefan Krajewski podziękował za realizację wniosku Komisji. 

 Radni, w głosowaniu jawnym, przy 24 głosach za, braku przeciwnych i 

wstrzymujących się podjęli 
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                                       U C H W A Ł Ę   Nr  X/120/19. 

 

Punkt 18 f – Rozpatrzenie projektu obwieszczenia Sejmiku Woj. Podlaskiego w 

sprawie tekstu jednolitego uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Woj. 

Podlaskiego. 

 Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 

24 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się podjęli 

                                    U C H W A Ł Ę   Nr  X/121/19. 

 

Punkt 18 g – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi z dnia 23 

kwietnia 2019 r. na działania Podlaskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w 

Białymstoku dotyczące organizacji zatoki autobusowej na drodze wojewódzkiej 

nr 668. 

 Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu uchwały i w głosowaniu 

jawnym, przy 19 głosach za, 0 przeciwnych i 3 wstrzymujących się podjęli 

                                    U C H W A Ł Ę    Nr  X/122/19. 

 

Punkt 18 h – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozstrzygnięcia petycji 

dotyczącej uzupełnienia składu Zarządu Woj. Podlaskiego o przedstawiciela 

Suwałk. 

 Marszałek Artur Kosicki podkreślił, iż Zarząd wielokrotnie udowodnił, że 

reprezentuje całe województwo. 

 Radny Jacek Piorunek dodał: „Należy dążyć do tego, aby wszystkie trzy 

miasta miały reprezentanta w Zarządzie, ale dobre jest też to, że są w nim 

przedstawiciele wszystkich okręgów wyborczych.” 

 Radni, w głosowaniu jawnym, przy 21 głosach za, 1 przeciwnym i 2 

wstrzymujących się podjęli 

                                    U C H W A Ł Ę    Nr  X/123/19. 

 

Punkt 18 i – Rozpatrzenie zbiorczej informacji o petycjach rozpatrzonych przez 

Sejmik Woj. Podlaskiego w 2018 r. 

 Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej uwag.  

 

Punkt 19 – Informacja Marszałka o bieżącej pracy Zarządu Województwa 

Podlaskiego. 

 Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej uwag.  
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Punkt 20 – Informacja Zarządu o wykonaniu uchwał Sejmiku za I kwartał 2019 r. 

 Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej uwag.  

 

Punkt 21 – Informacja o złożonych interpelacjach i udzielonych odpowiedziach 

w okresie od 31 maja 2019 r. 

 Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej uwag.  

 

Punkt 22 – Informacja o działalności Przewodniczących Sejmiku Woj. 

Podlaskiego. 

 Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej uwag.  

 

Punkt 23 – Wolne wnioski, informacje. 

 W tej części obrad Radny Karol Pilecki złożył, w imieniu Radnych opozycji 

wniosek o odwołanie Wiceprzewodniczącego Sejmiku Marka Komorowskiego. 

 Przewodniczący Sejmiku Bogusław Dębski poinformował, iż wniosek 

powyższy zostanie poddany odpowiedniej procedurze. Dodał również, że 

prawdopodobne jest zwołanie kolejnej sesji Sejmiku na dzień 4 lipca br., której 

tematem będzie wniosek dotyczący wotum zaufania. 

 

Punkt 24 – Zamknięcie sesji. 

 Przewodniczący Sejmiku Bogusław Dębski poinformował, iż porządek obrad 

został wyczerpany, podziękował wszystkim za przybycie i zamknął obrady X Sesji 

Sejmiku Województwa Podlaskiego.  

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 

Nella Kamińska       Bogusław Dębski 

 

 


